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Drodzy Czytelnicy Miesięcznika Nafciarza! 
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Mamy już za sobą pierwszy miesiąc rywalizacji  
na ligowych parkietach w ORLEN Superlidze 
oraz na europejskich boiskach w elitarnych 
rozgrywkach Ligi Mistrzów. Co wydarzyło się  
w naszym klubie, jak poradzili sobie nasi 
zawodnicy na wypożyczeniach, kto był pierwszym 
boiskowym wzorem dla Gergo Fazekasa 
oraz z kim zmierzymy się w październiku –  
to wszystko i jeszcze więcej znajdziecie w 23. 
edycji Miesięcznika Nafciarza. 
Po  bardzo  intensy wnym okres ie 
przygotowawczym, Nafciarze w końcu 
rozpoczęli zmagania w sezonie 2024/2025, 
w którym ponownie walczą na najwyższym 
poziomie rozgrywkowym zarówno w Polsce, 
jak i w Europie. We wrześniu ORLEN Wisła 
Płock rozegrała aż 8 spotkań, z czego w połowie 
wystąpiła poza własną halą. Intensywność 
rywalizacji w minionym miesiącu była bardzo 
wysoka nie tylko ze względu na częstotliwość 
grania praktycznie co 3 dni, ale także ze względu 
na przeciwników, z jakimi płocczanom przyszło 
się mierzyć, wśród których pojawili się Mistrz 
Portugalii, Rumunii i Francji oraz Wicemistrz 
Polski i brązowy medalista naszego kraju.  
Za sprawą zmagań z najlepszymi drużynami do 

ORLEN Areny i płockich domów we wrześniu 
powróciły także sportowe emocje, których 
Niebiesko-Biało-Niebiescy dostarczyli nam 
wszystkim, co niemiara. 
W krótkim czasie ORLEN Wisła Płock zdążyła 
przystąpić do 8 pojedynków, w których 
w większości osiągnęła korzystny wynik, 
zdobywając między innymi pierwsze trofeum 
w nowym sezonie. Wszystko to nie miałoby 
sensu, gdyby nie fakt, że Nafciarze jednakowo 
podczas spotkań domowych oraz wyjazdowych, 
a także niezależnie od wyniku mogli liczyć  
na gorący doping i wsparcie swoich 
niezastąpionych kibiców. Z tego miejsca 
chcemy Wam serdecznie podziękować 
za wszystko, co robicie dla naszego klubu 
oraz drużyny! Musicie wiedzieć, że Wasza 
obecność nadaje sens naszemu działaniu 
i dodaje ogromnej motywacji w każdym 
aspekcie. Oprócz podziękowań pragniemy 
Was serdecznie prosić, abyście dalej stali  
za drużyną murem głośno jej kibicując zarówno 
podczas starć w domu, jak i w tych na wyjazdach. 
Naprzód Niebiesko-Biało-Niebieska rodzino! 

Zróbmy to wspólnie – #3000SPRtan!

D R O D Z Y  C Z Y T E L N I C Y

M I E S I Ę C Z N I K A  N A F C I A R Z A !
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Płock włączył się w pomoc powodzianom. 
Dzięki hojności mieszkańców i firm, 
z  naszego miasta wyjechały trzy 
transporty z darami dla potrzebujących.  

Do punktu przeładunkowego w Wałbrzychu 
dotarło dotychczas z Płocka w sumie osiem 
zapakowanych po brzegi samochodów. – Jak 
zawsze okazało się, że na płocczan można liczyć 
– mówi prezydent miasta Andrzej Nowakowski.  

Pierwsza zbiórka została ogłoszona 16 września 
rano. Zaraz po tragicznym weekendzie, podczas 
którego powódź zaczęła pustoszyć południowo-
zachodnie rejony kraju. Odzew na apel o wsparcie 
powodzian był ogromny. Magazyny w Centrum 
Organizacji Pozarządowych przy ul. Misjonarskiej 
zaczęły zapełniać się w bardzo szybkim tempie.  

Zbiórkę w tym miejscu organizował urząd 
miasta oraz płocki oddział Polskiego 
Czerwonego Krzyża. Ale mniejsze zbiórki,  
u siebie, zorganizowały także m.in. szkoły czy 
zakłady pracy. Do Płocka dowiezione zostały 
również dary przekazane przez burmistrza 
Żuromina, zebrane od tamtejszych mieszkańców. 

Wśród zgromadzonych rzeczy była między 

innymi woda, żywność z długim terminem 
przydatności, środki czystości i higieny osobistej, 
chemia gospodarcza, karma dla zwierząt i inne 
artykuły, które mogły pomóc poszkodowanym 
p r zet r wa ć  n a j t r u dn i e j sze  c hw i l e .  

W załadunku pomagali wolontariusze, 
zarówno ci zrzeszeni w organizacjach,  
jak i indywidualne osoby. Pierwszy transport 
– zapakowane po dach trzy samochody – 
wyruszył już 19 września wieczorem. Darów 
było tak wiele, że nie wszystkie zmieściły się 
do podstawionych pojazdów. Mieszkańcy cały 
czas też przynosili dary, więc bardzo szybko 
zorganizowane zostały kolejne transporty.  

– Bardzo dziękuję wszystkim, którzy otworzyli 
swoje serca. Jestem państwu wdzięczny za 
ten wspaniały gest solidarności - podkreśla 
prezydent Nowakowski. 

W przygotowaniu transportu z darami dla powodzian brali udział: prezydent Płocka Andrzej Nowakowski, członkowie PCK, 
pracownicy Urzędu Miasta Płocka, wolontariusze i strażacy

R A Z E M  D L A  P O T R Z E B U J Ą C Y C H
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 Z  K I M  Z A G R A M Y  W  P A Ź D Z I E R N I K U ?
P O Z N A J E M Y  R Y W A L I

Na początek zmagań w październiku Nafciarze w roli gospodarza rozegrali spotkanie  
6. serii ORLEN Superligi. Przeciwnikiem podopiecznych trenera Xaviego Sabate był zespół 
Azoty Puławy. W minionych rozgrywkach płoccy szczypiorniści mierzyli się z puławianami 
dwukrotnie na krajowych parkietach w ramach spotkań 3. oraz 16. serii, w których wygrali 
kolejno 30:26 i 34:28. Podobnie zakończyły się losy pierwszego meczu rozgrywanego  
w październiku, w którym Niebiesko-Biało-Niebiescy pewnie pokonali podopiecznych 
trenera Patryka Kuchczyńskiego – 40:31.

Następnie ORLEN Wisła Płock uda się do stolicy Niemiec, aby tam w europejskich 
rozgrywkach na najwyższym poziomie stawić czoła berlińskim Lisom w ramach spotkania  
4. kolejki. W historii Nafciarze rywalizowali z Füchse Berlin dwukrotnie podczas EHF 
European League. W domowym pojedynku płocczanie musieli uznać wyższość gospodarzy, 
przegrywając 24:28, natomiast starcie na wyjeździe zakończyło się triumfem Niebiesko-
Biało-Niebieskich - 30:29.

KS AZOTY-PUŁAWY
rok powstania: 2003 r. barwy: niebiesko-biało-czerwone

ostatni sezon:   5. miejsce w ORLEN Superlidze

FÜCHSE BERLIN
rok powstania: 1891 r. barwy:  zielono-białe 

ostatni sezon: 2. miejsce w Bundeslidze

Tuż po powrocie z Niemiec przyjdzie czas na najbardziej elektryzujące starcie w Polsce,  
w którym Nafciarze przed własną publicznością zmierzą się ze swoim odwiecznym rywalem 
– Industrią Kielce w ramach spotkania 8. serii w ORLEN Superlidze. Podopieczni trenera 
Xaviego Sabate stoczyli już jedną bitwę w tym sezonie podczas Superpucharu Polski  
w Łodzi i zakończyła się ona triumfem Wiślaków – 27:23, dzięki czemu płoccy szczypiorniści 
przywieźli do domu historyczne trofeum.

INDUSTRIA KIELCE
rok powstania: 1965 r. barwy: żółto-biało-niebieskie

ostatni sezon: 2. miejsce w ORLEN Superlidze

Po batalii na domowych parkietach Niebiesko-Biało-Niebiescy ponownie powrócą  
na boiska Ligi Mistrzów, gdzie podczas domowego spotkania w ORLEN Arenie podejmą rywala,  
z którym jeszcze nigdy w historii nie grali, a będzie nim obecny Mistrz Macedonii Północnej 
– HC Eurofarm Pelister.

Następnie Wiślacy udadzą się Legionowa, gdzie po raz pierwszy w sezonie 2024/2025 
w ramach pojedynku 9. serii ORLEN Superligi będą miały derby naszego województwa. 
W minionych rozgrywkach płocczanie podejmowali podopiecznych trenera Michała 
Prątnickiego dwukrotnie, wygrywając obydwa mecze kolejno 32:22 oraz 26:16.

Zaledwie kilka dni później ORLEN Wisła Płock będzie już w Danii, gdzie podczas spotkania  
6. kolejki stawi czoła Wicemistrzowi tego kraju – zespołowi Fredericia Handboldklub. 
Podobnie jak w przypadku drużyny z Macedonii Północnej, tak i tutaj Niebiesko-Biało-
Niebiescy do rywalizacji z Duńczykami z Fredericii staną po raz pierwszy w historii.

 HC EUROFARM PELISTER
rok powstania: 1965 r. barwy: biało-zielone 

ostatni sezon: 1. miejsce Superleague

ZEPTER KPR LEGIONOWO 
rok powstania: 2009 r. barwy:  czerwono-biało-niebieskie

ostatni sezon: 14. Miejsce w ORLEN Superlidze

FREDERICIA HANDBOLDKLUB
rok powstania: 1990 r. barwy: czerwono-białe

ostatni sezon:  2. miejsce w Herrehåndboldligaen

Po zmaganiach w Lidze Mistrzów Wiślacy powrócą do Polski i wyjadą do Opola, aby tam 
ramach 10. serii ORLEN Superligi zmierzyć się z drużyną dowodzoną przez trenera Bartosza 
Jureckiego. W sezonie 2023/2024 płoccy szczypiorniści mierzyli się z Gwardzistami 
dwukrotnie. W obydwóch meczach górą byli Nafciarze, którzy wygrali 30:25, a także 40:21.

COROTOP GWARDIA OPOLE 
rok powstania: 1945 r. barwy:  czerwono-niebiesko-białe

ostatni sezon: 9. Miejsce w ORLEN Superlidze
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Na koniec października w płockiej ORLEN Arenie odbędzie się spotkanie, na które wielu z nas 
czeka z niecierpliwością, a mowa tutaj o starciu z Mistrzem Węgier – Veszprém HC, z którym 
Niebiesko-Biało-Niebiescy powalczą o punkty podczas meczu 7. kolejki w EHF Champions 
League. W poprzednim sezonie miały miejsce dwa pojedynki z drużyną z Veszprém HC –  
w pierwszym z nich triumfowali Węgrzy – 28:21, natomiast w drugim lepsi byli płocczanie 
– 37:30.

VESZPRÉM HC 
rok powstania: 1977 r.. barwy: biało-czerwone

ostatni sezon:   1. miejsce w Nemzeti Bajnokság I

Obecnie wśród Nafciarzy na wypożyczeniu znajduje się 7 zawodników: Filip Michałowicz 
(Energa MKS Kalisz), Krystian Marchewka (Jurand Ciechanów), Szymon Maćkowiak (KPR 
Fit Dieta Żukowo), Szymon Kwasiborski (KPR Fit Dieta Żukowo), Jakub Wielgucki (Śląsk 
Wrocław), Oliwier Kamiński (Corotop Gwardia Opole) oraz Filip Błaszczak (HC Robe Zubri). 
Jakie rezultaty odnotowały drużyny z Wiślakami w składzie oraz jak w tych meczach 
poradzili sobie nasi zawodnicy? Jeśli chcecie poznać szczegóły, to serdecznie zapraszamy 
na podsumowanie dokonań Niebiesko-Biało-Niebieskich.

Filip Michałowicz, przebywający na wypożyczeniu 
w MKS Kalisz, rozpoczął sezon 2024/2025  
od solidnych występów, regularnie wpisując się 
na listę strzelców. W inauguracyjnym zmagania 
meczu z Piotrkowianinem Piotrków Trybunalski 
zdobył 4 bramki, co pozwoliło mu rozpocząć 
rozgrywki z dobrym akcentem. W kolejnym 
spotkaniu przeciwko drużynie z Gdańska 
dołożył jedno trafienie. Podczas starcia z KGHM 

Chrobrym Głogów, którego jest wychowankiem, 
Michałowicz zagrał z dużym zaangażowaniem, 
zapisując na swoim koncie 2 bramki. Następnie, 
w pojedynku z Energą MMTS Kwidzyn dołożył 
kolejne trafienie, kontynuując swoją serię goli. 
W ostatnim spotkaniu z drużyną z Ostrowa 
Wielkopolskiego Filip zdobył 4 bramki.

R A P O R T  Z  W Y P O Ż Y C Z E Ń

F I L I P 
M I C H A Ł O W I C Z

Krystian Marchewka, zawodnik wypożyczony 
do Juranda Ciechanów, udanie rozpoczął 
sezon, prezentując stabilną formę strzelecką. 
W pierwszym meczu przeciwko Handball Stal 
Mielec zdobył 3 bramki. Kolejne spotkanie,  
w którym Jurand pokonał MKS Olimpia MEDEX 
Piekary Śląskie 34:27, przyniosło Marchewce 
ponownie 3 trafienia. W trzeciej kolejce, 

podczas wyjazdowej rywalizacji z AKPR AZS 
AWF Biała Podlaska, Jurand zwyciężył 31:29, 
a Marchewka po raz trzeci z rzędu dołożył  
3 bramki, potwierdzając swoją skuteczność na 
parkiecie.

K R Y S T I A N 
M A R C H E W K A

Szymon Maćkowiak, z początkiem tego 
sezonu wypożyczony do KPR Fit Dieta Żukowo, 
zadebiutował w meczu 1. kolejki przeciwko 
SMS ZPRP 1 Kielce, zdobywając jedną bramkę.  

W kolejnym spotkaniu, tym razem na wyjeździe 
przeciwko Anilanie Łódź, Maćkowiak znacznie 
poprawił swój dorobek, trafiając do bramki 
rywali aż 6 razy.

S Z Y M O N 
M A Ć K O W I A K

Szymon Kwasiborski, obecnie znajdujący się  na 
wypożyczeniu w KPR Fit Dieta Żukowo, rozegrał 
już dwa spotkania w barwach swojego nowego 
klubu. Wystąpił w meczach przeciwko SMS ZPRP 

1 Kielce oraz Anilanie Łódź, zdobywając cenne 
doświadczenie na parkietach Ligi Centralnej oraz 
pomagając swojej obecnej drużynie. 

S Z Y M O N 
K W A S I B O R S K I
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Dzisiaj ponownie staniecie przed szansą zajrzenia za kulisy klubowego życia SPR Wisły 
Płock, a to za sprawą klubowego fotografa – Jerzego Stankowskiego, który opowie nam 
o swojej pracy. Jeśli interesuje Was, jak wyglądają Niebiesko-Biało-Niebiescy w aparacie 
oraz chcecie bliżej poznać za czyją sprawą na portalach klubowych powstają niezwykłe 
ujęcia, to serdecznie zapraszamy do lektury wywiadu!

S P R  W I S Ł A  P Ł O C K  Z  I N N E J 
P E R S P E K T Y W Y

Od ilu lat jesteś związany z klubem i czym 
się w nim zajmujesz? 
Jerzy Stankowski: W klubie zajmuję 
się szeroko pojętą fotografią. Głównym 
moim zadaniem są fotorelacje z meczów  
1. zespołu, ale jeśli zajdzie taka potrzeba, 
to fotografuję również na meczach  
2. zespołu, juniorów czy też przy okazji 
innych klubowych aktywności. Druga strona 
jest bardziej „statyczna”, tzn. wykonywanie 
sesji studyjnych z zawodnikami czy zdjęcia 
produktów do sklepiku klubowego. 
Jeśli chodzi o współpracę z Wisłą,  
to ta rozpoczęła się w sezonie 2017/18, 
ale na meczach zacząłem fotografować 
znacznie wcześniej, bo już w 2011 r. 

 
 

Co skłoniło Cię do zostania fotografem 
sportowym? Dlaczego wybrałeś akurat 
taką ścieżkę w fotografii? 
JS: Od kiedy tylko pamiętam, zawsze 
interesowałem się sportem i chciałem 
być z nim w jakiś sposób związany. Dość 
szybko zorientowałem się, że nie będę  
z nim związany jako sportowiec, więc 
kiedy zacząłem zajmować się fotografią,  
to naturalnym było zainteresowanie 
fotografią sportową.

Skąd zainteresowanie piłką ręczną? Od 
kiedy pałasz miłością do tej dyscypliny? 
JS: Z piłką ręczną tak na poważnie spotkałem 
się dopiero po przeprowadzce do Płocka,  
a miłość do tej dyscypliny zaczęła się 
rozwijać wraz z pierwszymi fotografowanymi 
meczami. I tak się rozwija do dziś.

Fot. Pawi.pl

Jakub Wielgucki, reprezentujący w tym sezonie 
barwy Śląska Wrocław, zadebiutował 14 września 
w spotkaniu przeciwko Wybrzeżu Gdańsk, 
zdobywając jedną bramkę. W kolejnym meczu 

Śląsk Wrocław zmierzył się z MMTS Kwidzyn, 
a Wielgucki dołożył do swojego dorobku  
3 trafienia.

J A K U B 
W I E L G U C K I

Oliwier Kamiński rozpoczął sezon z Gwardią 
Opole, grając na wyjeździe we Wrocławiu, gdzie 
Opole wygrało 22:20 ze Śląskiem Wrocław. Przed 
własną publicznością zadebiutował w pierwszym 
domowym meczu przeciwko drużynie z Puław, 
zdobywając 4 bramki. W kolejnym wyjazdowym 
spotkaniu przeciwko Piotrkowianinowi Piotrków 

Trybunalski, Kamiński dołożył 3 trafienia.  
W następnym meczu zanotował 3 bramki na  
4 oddane rzuty. 2 października, Gwardia Opole 
zmierzyła się z Industrią Kielce, a Kamiński 
ponownie wpisał się na listę strzelców, 
zdobywając 2 gole.

O L I W I E R 
K A M I Ń S K I

Filip Błaszczak zadebiutował w barwach HC Robe 
Zubri w 1. kolejce ExtraLigi w Czechach, grając 
przeciwko TJ Sokol Nove Veseli. Filip Błaszczak 
wystąpił także w spotkaniach przeciwko  

HC Dukla Praha oraz HK FCC Město Lovosice, 
jednak dotychczas nie dopisał żadnej bramki 
na konto swojej obecnej drużyny.

F I L I P 
B Ł A S Z C Z A K
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Jakie jest twoje ulubione wspomnienie 
związane z Nafciarzami? 
JS: Chyba trudno wyróżnić jedno. Na pewno 
wyjątkowe miejsce w pamięci będzie już 
zawsze miało ubiegłoroczne Mistrzostwo 
Polski, na które czekałem od początku 
mojej przygody z fotografowaniem 
podczas meczów Nafciarzy. Mocno 
też zapisała się wyprawa na pierwsze 
Final4 Ligi Europejskiej, choć wielka 
szkoda, że nie mogło być wtedy kibiców. 
 
Który z zawodników z obecnego składu jest 
według Ciebie najbardziej fotogeniczny? 
JS: Na boisku każdy ma w sobie coś,  
co go wyróżnia – charakterystyczne zwody, 
podania, sposób rzutu, cieszynki czy 
choćby ustawianie się w obronie, dzięki 
czemu o każdym można powiedzieć,  
że jest fotogeniczny. Dlatego też poznawanie 
zachowań zawodników na boisku jest częścią 
tej pracy. No i w przypadku tych, którzy 
są już dłużej w drużynie na pewno łatwiej 
„przewidzieć” i złapać ciekawe ujęcia. 
 
Czy będąc tak blisko drużyny 
udzielają Ci się ich emocje na boisku? 
JS: Zdecydowanie tak. Zresztą trudno, 
żeby się nie udzielały, kiedy jest się blisko 
związanym z Klubem i Drużyną, a do tego 
podczas meczów stoi się niecałe dwa kroki 
od boiska.

Którego z zawodników wspominasz 
z największym sentymentem? 
JS: Po tych kilkunastu latach spędzonych 
z aparatem hali lista nazwisk byłaby zbyt 
długa, a na pewno nie dałbym rady wybrać 
tego jednego, czy nawet TOP3.

Co w twojej pracy uważasz za najbardziej 
wymagające, a co za najprzyjemniejsze?
JS: Najprzyjemniejsze jest to, że mogę nie 
tylko przeżywać wspomniane wcześniej 
emocje, ale przede wszystkim być blisko 

tej drużyny. Nie tylko obserwować z bliska 
to jak walczy, jak wygrywa (czy czasem 
też przegrywa), ale też mieć poczucie, że 
wykonując swoją pracę mam możliwość 
być wraz z chłopakami z WisłaTV jednymi  
z „kronikarzy” historii tego Klubu.
 
Z kolei najbardziej wymagające są chyba 
wszelkie „dodatki” związane z fotorelacjami 
meczowymi. Bo choćby przy okazji 
meczów Ligi Mistrzów jest zawsze spora 
lista punktów, które muszą się znaleźć na 
zdjęciach, więc z reguły jest trochę tak,  
że część zdjęć, to „program obowiązkowy”, 
żeby spełniały wymagania na przykład EHF, 
a część już można robić „po swojemu”.
 
Ile mniej więcej zdjęć zrobiłeś  
Niebiesko-Biało-Niebieskim? 
JS: Hmm... Chyba nie da się odpowiedzieć 
na to pytanie. Ale myślę, że będzie  
z kilkadziesiąt tysięcy. A może więcej...?
 
 
Czy masz swoje ulubione zdjęcie 
z Nafciarzami w roli głównej? 
JS: Mam nadzieję, że to najbardziej 
pamiętne dopiero przede mną. 

Na jakiej hali, poza ORLEN Areną oczywiście 
(śmiech), najlepiej Ci się fotografowało? 
JS: Dużym sentymentem darzę GETEC Arenę 
w Magdeburgu. Wprawdzie do robienia 
zdjęć nie jest może najbardziej przyjazna, 
ale bardzo lubię panującą tam atmosferę 

Co lubisz jeszcze fotografować poza 
sportowcami?
JS: Bardzo lubię zdjęcia krajobrazowe,  
a ostatnio trochę zaczynam się wkręcać  
w fotografię koncertową.

Jakie rady dałbyś młodym fotografom, 
którzy dopiero zaczynają swoją 
przygodę z fotografią sportową? 
JS: Chyba po prostu, żeby szukać jak 
najwięcej okazji do fotografowania, dzięki 
czemu można nie tylko popracować nad 
swoim warsztatem, ale też łapać lepsze 
wyczucie tego, co dzieje się na boisku.  
Bo fotografia sportowa, to nie tyle 
reagowanie na to, co się dzieje, a częściej 
przewidywanie tego, co się za chwilę wydarzy. 

Czy masz jakieś projekty lub 
marzenia związane z fotografią, 
które chciałbyś jeszcze zrealizować? 
JS: W sumie ostatnio koncentruję 
bardziej na bieżących działaniach,  
ale co do marzeń, to tak bardzo sportowo – 
możliwość pofotografowania na Igrzyskach 
Olimpijskich.

Podobnie jak w poprzednim sezonie tak 
i w tym obecnym kontynuujemy 
celebrowanie okrągłego jubileuszu 60-lecia 
istnienia Sekcji Piłki Ręcznej w Płocku. Wciąż 
możecie z tej okazji dzielić się z nami swoimi 
wspomnieniami, nadsyłając maile na  
adres: archiwum@sprwislaplock.pl bądź 
przynosząc materiały do siedziby SPR,  
do Archiwum W, które tworzone wspólnymi 
siłami pozwoli nam na podróż drogą 
wspomnień przez 60 lat funkcjonowania 
płockiego klubu. Ponadto ciągle macie 
szansę na skorzystanie z przejażdżki  
po naszym mieście osobliwym wiślackim 

autobusem przyozdobionym grafiką 
przygotowaną specjalnie, który wraz  
z innymi pojazdami floty komunikacji  
miejskiej kursuje po ulicach Płocka, 
gwarantując Wam wyjątkowe doznania 
podczas codziennego przemieszczania 
się do domu, pracy czy szkoły. Poza 
wspomnianymi inicjatywami planowana 
jest także kontynuacja „Spotkania po 
meczu” prowadzonej przez dziennikarza 
– Michała Kublika, podczas której 
macie szanse na lepsze poznanie 
wybitnych figur płockiego szczypiorniaka. 

6 0  L A T  M I N Ę Ł O …
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Za ORLEN Wisłą Płock już pierwszy miesiąc rywalizacji zarówno na boiskach w naszym 
kraju, jak również na parkietach w Europie, podczas którego Nafciarze rozegrali aż 
8 spotkań, a ponadto zdążyli już dopisać nowe trofeum do swojej kolekcji. Jesteście 
ciekawi co działo się u nas w pierwszym miesiącu od startu sezonu 2024/2025? Jeśli tak, 
to serdecznie zapraszamy do lektury podsumowania września.

Po zdobyciu Mistrzostwa Polski oraz ORLEN 
Pucharu Polski drużyna ORLEN Wisła 
Płock na początku września stoczyła walkę  
o pierwsze trofeum w sezonie 2024/2025. 
Podczas meczu w łódzkiej Atlas Arenie, 
Nafciarze przy gorącym dopingu ponad 
dwóch tysięcy płockich kibiców, zmierzyli się 
ze swoim odwiecznym rywalem – Industrią 
Kielce. Po 60 minutach rywalizacji i dominacji 

zarówno na parkiecie, jak i na trybunach, 
Niebiesko-Biało-Niebiescy pokonali 
podopiecznych Talanta Dujshebaeva różnicą 
4 trafień – 27:23, dzięki czemu sięgnęli po 
pierwsze, a co za tym idzie historyczne 
trofeum Superpucharu Polski, zapisując się 
w ten sposób na stałe na kolejnej karcie 
historii polskiego szczypiorniaka.

C O  S Ł Y C H A Ć  U  N A F C I A R Z Y ?   
-  P O D S U M O W A N I E  W R Z E Ś N I A 

WISŁA NA TRONIE, WISŁA W POTRÓJNEJ KORONIE

Pierwszym wydarzeniem związanym  
z jubileuszem w sezonie 2024/2025 było 
dołączenie kolejnej legendy do galerii sław, 
w której znajdują się już Andrzej Marszałek, 
Krzysztof Kisiel oraz Adam Wiśniewski. 
Za swoje zasługi na rzecz płockiego klubu 
podczas spotkania 2. kolejki EHF Champions 
League do tego zacnego grona wyróżnionych 
dołączył wieloletni reprezentant Niebiesko-
Biało-Niebieskich barw – Artur Góral. 

Analogicznie do wcześniej wymienionych 
wybitnych zawodników popularny „Cygar” 
w towarzystwie gromkich oklasków 
publiczności zgromadzonej w ORLEN 
Arenie otrzymał jubileuszową piłkę  
z rąk Prezesa – Artura Stanowskiego.  
W płockiej hali nie zabrakło także banneru 
honorującego jego dokonania w szeregach 
Nafciarzy. 
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xavi sabate z nową umową
SPR Wisła Płock zdecydowała się na 
przedłużenie współpracy z głównym 
trenerem Nafciarzy – Xavim Sabate, który 
poprowadzi drużynę Niebiesko-Biało-
Niebieskich przynajmniej do końca sezonu 
2027/2028. Pod wodzą hiszpańskiego 
szkoleniowca ORLEN Wisła Płock sięgnęła 
po pierwsze od 13 lat Mistrzostwo Polski, 
stawała pięciokrotnie na drugim stopniu 
podium w naszym kraju, a także triumfowała 
trzykrotnie w ORLEN Pucharze Polski oraz 
jednokrotnie w Superpucharze Polski. 
Ponadto Katalończyk poprowadził płocczan 
do zdobycia brązowego medalu w EHF 
European League oraz do historycznego 
awansu do ćwierćfinału w Lidze Mistrzów.  

Jestem bardzo szczęśliwy, że mogę 
kontynuować moją misję w ORLEN Wiśle 
Płock. Z każdym sezonem robimy krok 
naprzód, bardzo się rozwijając. Realizujemy 
ambitny projekt zarówno w Polsce, jak  
i w Europie. Mamy jasne cele do 
osiągniecia, a także wsparcie naszych 
sponsorów i niesamowitych fanów.  Dla 
mnie to przywilej pracować dzień po dniu 
z zawodnikami i sztabem w Płocku. Czuję 
się tutaj jak w domu i nie widzę lepszego 
miejsca, w którym mógłbym się teraz 
znajdować. – skomentował Xavi Sabate, 
Trener ORLEN Wisły Płock.

SPR WISŁA PŁOCK PO RAZ DRUGI W PROJEKCIE POLAND.TRAVEL
ORLEN Wisła Płock podczas rozgrywek EHF 
Champions League drugi sezon z rzędu  
w ramach rządowego projektu Poland.Travel, 
współtworzonego wraz z Polską Organizacją 
Turystyczną oraz Ministerstwem Sportu, 
będzie promować nasz kraj i zachęcać 
kibiców z całej Europy do odwiedzenia 
Polski. Na podstawie podpisanej umowy 
SPR Wisła Płock zrealizuje świadczenia 
reklamowe, które fani szczypiorniaka będą 

mogli obserwować na strojach meczowych, 
w klubowych mediach społecznościowych, 
a także na wielu innych nośnikach z logiem 
Poland.Travel. Bardzo cieszymy się, że po raz 
kolejny będziemy mieli szansę uczynić Polskę 
i Polaków dumnymi, godnie reprezentując 
nasz kraj, a także przyczynimy się do 
promocji naszej ojczyzny, a w szczególności 
regionu Mazowsza i Płocka na obczyźnie!

RAZEM DLA POWODZIAN
W obliczu bardzo trudnej sytuacji na 
południu Polski spowodowanej powodziami, 
SPR Wisła Płock, we współpracy z miastem 
Płock oraz Sponsorem Generalnym 
ORLEN zorganizowała specjalną zbiórkę 
najpotrzebniejszych artykułów dla 
poszkodowanych. W dniach 21-26 września 

w ORLEN Arenie wspólnymi siłami udało 
nam się zgromadzić wiele darów, które 
zostały już przekazane naszym rodakom 
przeżywającym bardzo trudny okres. 
Serdecznie dziękujemy Wam wszystkim za 
ogromne zaangażowanie w tej sprawie!
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WISŁA CUP 2024
W dniach 3-5 września w Płocku odbył się 
turniej „Wisła Cup 2024” dofinansowany 
przez Samorząd Województwa 
Mazowieckiego w ramach projektu „25 
turniejów piłki ręcznej na 25 lat Mazowsza”. 
W rywalizacji wzięły udział drużyny Juniorów 
i Juniorów Młodszych z Płocka, Warszawy  
i Kielc. Po trzech dniach zmagań zwycięzcami 
zostali ORLEN Wisła Płock (Juniorzy) oraz 

SMS ZPRP Płock (Junior Młodszy). Za swoje 
występy tytuł najbardziej wartościowego 
zawodnika w szeregach Nafciarzy otrzymali: 
Bruno Brylant oraz Igor Szmania. Ponadto 
za najlepszych bramkarzy grających  
w Niebiesko-Biało-Niebieskich barwach 
uznano Jarosława Mikołajczyka oraz Kamila 
Rutkowskiego

MŁODZI NAFCIARZE NA FRONCIE

14 września, ORLEN Wisła II Płock 
rozpoczęła sezon w I Lidze meczem z MKS 
Mazur Sierpc. Nafciarze świetnie weszli  
w spotkanie, prowadząc 6:1 i po pierwszej 
połowie wynik wynosił 16:16. W drugiej 
części Mazur przejął inicjatywę, ostatecznie 
wygrywając 35:30. W sobotę – 21 września, 
Niebiesko-Biało-Niebiescy zmierzyli się 
na własnym parkiecie z drużyną z Konina, 
wygrywając 28:20. Choć pierwsza połowa 
była wyrównana i zakończyła się wynikiem 

10:10, po przerwie we wspomnianym 
spotkaniu Wiślacy zagrali znacznie lepiej. 
Dzięki skuteczniejszej grze w obronie 
i kontratakach zdołali odskoczyć na 
bezpieczną przewagę, kontrolując mecz 
do samego końca. 28 września, płocczanie 
rywalizowali z MKS Wieluń podczas starcia 
3. kolejki w I Lidze. Choć Nafciarze walczyli 
do samego końca, po bardzo wyrównanej 
drugiej połowie przegrali 26:27, tracąc 
decydujące trafienia w końcówce spotkania. 

O R L E N  W I S Ł A  I I  P Ł O C K

12 września, Juniorzy pod wodzą trenera 
Leona Sowula rozegrali swój pierwszy 
mecz w sezonie, wygrywając 34:21 z SMS 
ZPRP Płock. W czwartek, 19 września, 
zespół juniorów ORLEN Wisły Płock odniósł 
imponujące zwycięstwo w Warszawsko-
Mazowieckiej Lidze Juniorów, pokonując  
KS AZS AWF Warszawa 37:21. Już  
w pierwszej połowie Nafciarze dominowali 
na boisku, prowadząc 22:11. W drugiej 

części spotkania utrzymali doskonałą formę,  
co pozwoliło im zdobyć komplet punktów.

O R L E N  W I S Ł A  P Ł O C K  -  J U N I O R
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15 września, zespół Juniora Młodszego 
ORLEN Wisły Płock, sponsorowany przez 
ORLEN Asfalt, zainaugurował rozgrywki 
Ligi Juniorów Młodszych na Mazowszu. 
Gospodarze pewnie pokonali UKPR Agrykola 
Warszawa 42:25. Dzięki temu zwycięstwu 
podopieczni trenerów Łukasza Świątka  
i Marka Przybyszewskiego zdobyli komplet 
punktów. 21 września, Juniorzy Młodsi 
odnieśli kolejne zwycięstwo, pokonując 
KS Warszawianka Warszawa 40:19.   

Dzięki tej wygranej ponownie zdobyli pełną 
pulę punktów. W sobotę, 28 września,  
w hali ZST „70”, młodzi Nafciarze 
zdominowali MTS Lider Radom, kończąc 
mecz z wynikiem 41:25. We wspomnianym 
spotkaniu na tle całej drużyny bardzo 
wyróżnił się rozgrywający – Bruno Brylant, 
zdobywając 16 bramek. Po tej wysokiej 
wygranej drużyna umocniła się w górnej 
części tabeli rozgrywek mazowieckich.

O R L E N  W I S Ł A  P Ł O C K  -  J U N I O R  M Ł O D S Z Y

PIERWSZY MIESIĄC WALKI W POLSCE I EUROPIE

Nafciarze oficjalnie rozpoczęli rozgrywki  
– 31 sierpnia od wyjazdowego spotkania do 
Trójmiasta, gdzie w ramach 1. serii ORLEN 
Superligi odnieśli wyraźne zwycięstwo nad 
PGE Wybrzeżem Gdańsk – 32:19. Po powrocie 
z województwa pomorskiego podopieczni 
trenera Xaviego Sabate zainaugurowali 
domowe granie i w starciu 2. serii zmagań 
na krajowych parkietach pokonali KGHM 
Chrobry Głogów różnicą aż 21 trafień – 
35:14. Następnie ORLEN Wisła Płock udała 
się do Łodzi, aby tam zawalczyć o pierwsze 
trofeum w sezonie 2024/2025, jakim był 
historyczny Superpuchar Polski. Niebiesko-
Biało-Niebiescy w Atlas Arenie, ku uciesze 
tłumnie zgromadzonych kibiców, zwyciężyli 
z zaciekłym przeciwnikiem – Industrią Kielce 
27:23, dzięki czemu do swoich honorów 
dopisali kolejny niezdobyty nigdy dotąd 
wcześniej w Polsce tytuł. Zaledwie 4 dni 
później podopieczni trenera Xaviego Sabate 
rozpoczęli rywalizację w Europie, gdzie  
w ramach meczu 1. kolejki Ligi Mistrzów 
ulegli zespołowi Sporting CP – 29:34. Po 
powrocie do kraju Wiślacy wyjechali do 
Kwidzyna, gdzie mieli zmierzyć się z drużyną 

pod kierownictwem Bartłomieja Jaszki 
podczas spotkania 3. serii ORLEN Superligi, 
jednakże z powodu problemów technicznych 
w hali gospodarza do pojedynku nie doszło. 
18 września Niebiesko-Biało-Niebiescy 
ponownie rozegrali spotkanie na parkietach 
EHF Champions League, gdzie w roli 
gospodarza musieli uznać wyższość Mistrza 
Rumunii – Dinamo Bucuresti, z którym 
przegrali 26:28. Następnie Nafciarze, 
przed własną publicznością, w meczu  
4. serii ORLEN Superligi pewnie pokonali  
Rebud KPR Ostrovię Ostrów Wielkopolski 
– 30:23. 5 dni później drużyna pod wodzą 
trenera Xaviego Sabate podejmowała  
w Orlen Arenie Mistrza Francji - Paris Saint-
Germain Handball, z którym po bardzo 
zaciętej rywalizacji przegrała jednym 
trafieniem - 23:24. Na koniec zmagań we 
wrześniu Wiślacy udali się do Zabrza, gdzie 
podczas meczu 5. serii ORLEN Superligi 
wygrali z podopiecznymi szkoleniowca 
Tomasza Strząbały – 27:20, zamykając  
w ten sposób krajowe zmagania z 
kompletem punktów. 
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1. Bycie Nafciarzem oznacza dla mnie…
Występowanie w barwach świetnego 
klubu, co codziennie sprawia mi ogromną 
przyjemność.

2. Sukces indywidualny czy zespołowy?
Zespołowy.

3. Najlepszy zawodnik przeciwko któremu 
grałem to…
Dika Mem.

4. Jaki jest twoim zdaniem najlepszy gracz 
ORLEN Wisły Płock w historii?
Petar Nenadić.

5. W drużynie chciałbym kiedyś zagrać z…
Razem z moimi braćmi.

6. Co byś robił w życiu gdyby nie piłka 
ręczna?
Pewnie grałbym w tenisa.

7. Jaki był najważniejszy mecz w twojej 
karierze?
Finałowy mecz z Kielcami w minionym 
sezonie oraz każdy rozegrany z węgierską 
reprezentacją na Igrzyskach Olimpijskich 
w Paryżu.

8. Na sportowej emeryturze będę…
Kontynuował moją przygodę z piłką ręczną.

9. Kto był twoim pierwszym wzorem  
z boiska piłki ręcznej?
Mikkel Hansen.

10. Największy atut i największa wada 
na boisku
Największym atutem jest gra 1x1, natomiast 
największą wadą jest chyba gra w obronie.

11. Mecz w Orlen Arenie który wzbudził 
w Tobie największe emocje to …
Praktycznie każdy, ze względu na panującą 
tutaj świetną atmosferę.

12. Wracając do domu najbardziej  
z Płocka brakuje mi…. 
Moich kolegów z drużyny (śmiech)

13. Co doceniasz w Polsce?
Uważam, że jest to bardzo dobry kraj do 
życia. 

14. Za najlepszego kolegę z szatni 
uważam…
Każdego z zawodników w naszej drużynie. 

15. Kto jest najzabawniejszym członkiem 
drużyny?
Miha Zarabec.

16. Jakie masz największe marzenie 
związane z piłka ręczną?  
Żeby poprowadzić moją karierę sportową 
najlepiej jak tylko potrafię.

S Z Y B K I E  O D P O W I E D Z I !

S Z Y B K I E  P Y T A N I A

G E R G O  F A Z E K A S
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